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Ja, ik wil in de gemeenteraad

Cursus Politiek 
Actief 
De cursus Politiek Actief 
gaat op 22 januari van start. 
Hij bestaat uit vijf wekelijkse 
bijeenkomsten in het stadhuis. 
Er kunnen twee groepen van 
maximaal 30 mensen meedoen. 
Bij veel aanmeldingen wordt 
geloot. De cursus besteedt 
aandacht aan de lokale politiek, 
het raadswerk en praktische 
zaken zoals presenteren 
en debat teren. Ook zijn er 
ontmoetingen met de Delftse 
raadsleden. Aanmelden 
kan tot 15 december via 
gri�  e@delft.nl. Kijk voor 
meer informatie op 
jaikwildelft.nl. 

Delft zoekt kandidaat-raadsleden
Voor de vijfde keer kunnen Delftenaren zich aanmelden voor de cursus Politiek Actief. Dit is 
onderdeel van de campagne Ja, ik wil in de gemeenteraad, die Delftenaren enthousiast moet 
maken voor het raadslidmaatschap. Lucas van Wees is sinds maart 2022 namens de VVD lid 
van de commissie Sociaal Domein en Wonen. Hij legt uit waarom hij de keuze maakte om 
politiek actief  te worden in Delft.

ja ikwil delft .nl

Lucas van Wees

‘Delft is een stad vol kansen’ 
Lucas van Wees had altijd al interesse in de lokale politiek, maar hij 
kwam altijd en eeuwig tijd te kort. Hij werkte in de HRM-sector bij 
grote internationale bedrijven als Philips, Shell, KPN en KLM. De laatste 
vier jaar van zijn werkzame leven was hij de directeur HRM van de 
Universiteit van Amsterdam. Stilzitten, het past gewoon niet bij hem. 
Hij wil ‘heel veel doen’ en heeft zoals hij zelf  zegt ‘eigenlijk altijd haast’. 
Ook nu is hij bestuurder, toezichthouder en adviseur bij nationale en 
internationale organisaties. In Delft is hij actief  voor het bestuur van de 
Wereldwinkel en voorzitter van de Stichting Museum van Marken. 

Zorgen
Op zijn 62ste nam hij een belang-
rijk besluit. Hij stopte met fulltime 
werken om te helpen bij de zorg 
voor zijn vader. “Na zijn overlijden, 
werd ik politiek actief ”, vertelt Van 
Wees. “Mijn wens was om meer 
betrokken te raken bij de stad en 
de politiek. Voornamelijk vanwege 
mijn grote zorgen over waar het met 
ons land en de wereld naar toe gaat. 
“Delft is hierin geen eiland”, zo legt 
hij zijn keuze voor de lokale politiek 
uit. “Met het ‘ravijnjaar’ 2026 in zicht 
komt de fi nanciering van gemeenten 
in gevaar. Ik wilde invloed hebben op 
de keuzes van het gemeentebestuur. 
Ik was nieuwsgierig en wilde weten 

hoe een gemeenteraad werkt en 
welke manieren er zijn om invloed 
uit te oefenen. De cursus Politiek 
Actief  is een prima initiatief  om 
Delftenaren de kans te geven be-
trokken te raken bij het wel en wee 
van onze stad.”

Bedrijfsleven
Van Wees’ keuze voor de VVD was 
een logische. Hij voelt zich thuis in 
het liberale nest. “Ik heb 32 jaar in 
het bedrijfsleven gewerkt. Ik heb 
gezien waar het geld wordt verdiend. 
Bij grote bedrijven én bij midden- en 
kleinbedrijven. Daar hebben we 
onze brede welvaart aan te danken. 
Daarom wilde ik me voor deze partij 

inzetten. Een keuze die ik overigens 
al had gemaakt, nog vóórdat ik aan 
de cursus begon. De meeste deelne-
mers wisten dat waarschijnlijk overi-
gens ook al. Nagenoeg iedereen op 
de cursus is politiek geïnteresseerd. 
Ik werd politiek actief, omdat ik 
bereid ben om – zoals ze bij de VVD 
zeggen - verantwoordelijkheid te ne-
men, ruimte te geven en grenzen te 
stellen. En bij verantwoordelijkheid 
horen fouten. Maar daar leer je van. 
En dan kun je verder.”

Flink groeien
Hij vervolgt: “Delft is een stad vol kan-
sen. En ze gaat nog fl ink groeien, van 
110.000 inwoners nu naar 135.000 

inwoners in 2040. Er komen 15.000 
woningen en 10.000 arbeidsplaatsen 
bij, voor een deel in Schieoevers. 
Bedrijven moeten daarom de ruimte 
krijgen om te ondernemen en bij te 
dragen aan werkgelegenheid en aan 
een sterke lokale economie. Binnen 
Schieoevers zijn er veel kansen om de 
kennisindustrie en de maakindustrie 
te verbinden. Innovatieve producten 
die hier worden bedacht, moeten ook 
hier worden gebruikt en gemaakt. Ik 
zie Delft dan ook als een creatieve en 
innovatieve stad met een boeiende 
geschiedenis én een mooie toekomst.”

Compleet beeld
Hij moedigt iedereen aan om de kans 
te pakken om in de gemeenteraad 
– het democratische verzamelpunt 
van de stad - te mogen werken. “Er 
zijn weinig andere plekken dan de 
gemeenteraad waar je een zo com-
pleet mogelijk beeld krijgt van wat 
er in Delft gebeurt. Je ziet hoe alles 
met elkaar samenhangt, hoe alles in 
de gemeenteraad samenkomt”, zegt 
Van Wees. “Ik heb dat gezien in de 
afgelopen jaren. En ik heb gezien hoe 
hard de Delftse raadsleden in goede 
verhoudingen met elkaar werken. 
Hier zijn geen Haagse toestanden. Ik 
heb diep respect en grote waardering 
voor mijn collega’s in de raad die de 

keuze hebben gemaakt om raadslid 
of  commissielid te worden.” 

Van grote waarde
Een tip voor de lezer? Wees niet 
bang dat het veel werk is. Wees niet 
bang dat je het misschien niet kunt. 
Ik geef  toe, het is jongleren met tijd 
en energie, maar er gebeurt zoveel 
in dit, zoals ik het noem, ‘lieve dorp’. 
Je gaat veel leren, nieuwe mensen 
ontmoeten en heel veel organi-
saties in de stad leren kennen. Je 
sociale netwerk wordt groter en je 
krijgt meer begrip voor andermans 
standpunten. Je leert hoe dossiers 
écht in elkaar zitten en hoe ze met 
elkaar samenhangen. Je hebt invloed 
op concrete zaken. Je praat mee en 
beslist over zaken die je letterlijk 
kunt aanraken. Zo dichtbij is het. Dát 
is de lokale politiek. Dus voel je je 
betrokken bij deze stad en de wereld 
en wil je de verantwoordelijkheid ne-
men om die stad én die wereld een 
stukje beter te maken, dan is de stap 
naar de lokale politiek een logische 
keuze. Je kunt van grote waarde zijn 
voor onze stad.”

Politiek talent
De volgende gemeenteraadsverkie-
zingen zijn op 18 maart 2026. Van 
Wees wordt die dag 67 jaar. Een 
verlenging van zijn ambtstermijn zit 
er niet in. “Ik heb andere prioriteiten 
en plannen. Ik wil nog zo veel doen. 
Maar weg uit Delft ben ik niet. Ik ga 
met een VVD-commissie de top-10 
van onze kandidatenlijst samenstel-
len. Ons liberale talent neemt het 
dan van mij over.”
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